
 
 

UDVALG:   HB-møde    

DATO:   30. april 2024   

TID:  17.15 – 19.45 

STED:  Bestyrelseslokalet 

DELTAGERE: Ulrik R., Mikkel G., Torben K., Ulrik G, Kim R., Henrik T., Birgitte R., Hasan I. 

og Steen J. 

AFBUD:    

KOMMENTARER:  

 
 
Dagsorden HB-møde – den 30. april 2024 
 

1. Orientering formanden v. Ulrik (10 min.) 
 
2. Orientering forretningsfører v/Steen (15 min.) 

 
3. Padel i AB v/Ulrik (10 min.) 

 
4. Opfølgning på Generalforsamling v/alle (10 min.) 

 
5. Årsplan udkast v/Steen (10 min.) BILAG 1 

 
6. Kommercielle rammer v/Steen (30 min.) BILAG 2 

 
7. Skiltning på AB v/Steen (10 min.) BILAG 3 

 
8. Strategi status v/alle (40 min.) BILAG 4 

 
9. Bestyrelsesseminar og årets sidste mødedato v/alle (10 min.) 

 
10. Evt. v/alle (5 min.) 

 
 

Referat 
 

1. Orientering formanden v. Ulrik (10 min.) 
 
UR indledte med at byde velkommen til Hasan – ny formand for cricketafdelingen efter Mikkels 
overgang til næstformandsposten. 
 
UR orienterede derpå om  
- Dialog med GK om slagsportscenteret 
- En række kedelige artikler i nogle få medier omkring AB A/S 



 
- Dialog omkring forslag til fremtidig anvendelse af Skovbrynet Skole når den flyttes  
- Der var mange tilstede til jubilæumsreceptionen, som forløb superfint, også med et flot aftryk fra 

borgmesteren 
 

 
2. Orientering forretningsfører v/Steen (15 min.) 

 
SRJ orienterede om at 
- Græs- og grusbaner er klargjorte og åbnet, så dermed er vi nu i fuld gang med 

sommersæsonen  
- Drænrør rundt på de nedre græsbaner er renset men fortsat uvirksomt/stoppet og modent til 

udskiftning ved bane 3 
- Der er igangsat forbedringstiltag på tennisanlægget  
- Holdsport-møde gennemført primo april. Hertil svarede HTH at bookingmodulet fortsat føles 

tidskrævende at arbejde i  
- Årshjul for kontingentopkrævninger og restancebehandling er opdateret og kan deles med 

afdelingerne efter behov og ønske 
- Caféen inviterer til AB Sommerfest 22. juni. Der opfordres til opbakning fra afdelingerne 
- Vi slås en del med affald og dårlig adfærd på anlægget blandt nogle af vores medlemmer 

 
 

3. Padel i AB v/Ulrik (10 min.) 
 
- Der har været afholdt fællesmøde 9. april med deltagelse af Racket Club og AB A/S, med fokus 

på kommercielle synergier. Fra AB deltog UR, SRJ og Jesper Toustrup (formand Padeludvalget) 
- Aftale om kompensation er landet og blev gennemgået 
- Padeludvalget arbejder fint med planer for aktiviteter. Der er lige nu ca. 130 AB-medlemmer 

tilmeldt Padel-gruppen i AB 
- Der er kommet mere gang i anlægget over de sidste par uger. Der mangler dog fortsat løsning 

på udlejning af udstyr – SRJ forsøger at følge op igen. 
- Dialog om overdækning er fortsat kørende, forhåbentlig bliver det inden efteråret. 

 
Racket Club skal kontaktes i forhold til påmindelse om Grand opening, aftalt i efteråret 2023. 
 
 

4. Opfølgning på Generalforsamling v/alle (10 min.) 
 
Generelt set en rigtig fin afvikling af årets generalforsamling, med et fint farvel til Winnie. Der var 
som altid enkelte bemærkninger til sidst under eventuelt, hvoraf kan nævnes: 

- Robot til rengøring af hallen 
- Flere sponsorer i hallen 
- Nye støvlevaske udendørs, og nye skabe over den gamle støvlevask 
- Lille kunst er udtjent 

 
Der arbejdes videre med de fleste af nævnte punkter. Støvlevaske bliver ikke tilbageført.  
 
Det blev derudover bemærket fra nogle, at indgangen med deltagerregistrering tog lang tid. Forhold 
omkring bespisning/forplejning var lidt uklart. Til efteråret forud for planlægning af næste års 
generalforsamling drøftes ugedag og forplejning påny.  
 



 
 
 
 
 

5. Årsplan udkast v/Steen (10 min.) BILAG 1 
 
SRJ gennemgik udkastet til overordnet årsplan, som der var tilslutning til at arbejde videre med som 
forsøg. Holdsport kan muligvis anvendes til deling af dokumentet, alternativt kigger kontoret på 
anden mulighed.  
 
 

6. Kommercielle rammer v/Steen (30 min.) BILAG 2 
 
Oplægget til rammer og fordeling af overskud blev gennemgået og godkendt med få justeringer. SRJ 
skal være koordinerende led også ift. A/S, når aftaler om kommerciel skiltning søges indgået. 
 
KR spurgte til brug af hallen til banko etc., som kan være en fint indtægtsgivende aktivitet. Generelt 
set skal afdelinger spørges, når der ønskes arrangementer hvor en afdeling skal afgive tildelt tid.  
 
 

7. Skiltning på AB v/Steen (10 min.) BILAG 3 
 
SRJ gennemgik oplægget til skiltning, som kan inddeles i  

- AB og logo-skilte, herunder udskiftning af de udtjente gavlskilte 
- Informationsskilte ved indgange om adfærdsregler 
- Synliggørelse af AB’s Værdier og forståelsen heraf  
- LED-skærme ved indgang, Bane 1 og Store Kunst (helt eller delvist reklamefinansierede)  

 
Der var enighed om indholdet, og opbakning til snarest muligt at få ovenstående etableret.  
 
 

8. Strategi status v/alle (40 min.) BILAG 4 
 
De fire sportslige afdelinger har haft til opgave at færdiggøre deres målsætninger og 
handlingsplaner.  
 
Kontoret har til opgave at færdiggøre arbejdet med Økonomi & partnerskaber, Socialt ansvar samt at 
få Værdierne udfoldet mere visuelt på anlægget.  
 
Arbejdet fortsætter i afdelinger og på kontoret. Færdiggørelsen af strategien i sin helhed har 
deadline i forbindelse med det kommende strategiseminar efter sommerferien. 
 
 

9. Bestyrelsesseminar og årets sidste mødedato v/alle (10 min.) 
 
Muligt indhold til det kommende seminar er: færdiggørelse af strategi, sponsorsamarbejde, SoMe. 
 
Det blev foreslået at invitere afdelingsbestyrelser med den ene dag.  
 
SRJ udsender snarest muligt Doodle-afstemning for at finde en fredag/lørdag i august/sept.   



 
 
Sidste mødedato i HB er endnu ikke fastlagt.  
 
 

10. Evt. v/alle (5 min.) 
 
TJK henviste til status på børneattester.  
 
HTH spurgte til supplerende vandslanger til vandingsanlægget på de seks øvre tennisbaner. Hvis de 
findes på værkstedet kan de umiddelbart sættes op. 
 
HTH nævnte et behov for bestyrelsesguide til nye bestyrelsesmedlemmer. Håndboldafdelingen er i 
gang med beskrivelse af information til ledere, trænere og medlemmer, som kan deles med kontoret 
til gavn for alle.   
 
KR nævnte en idé om udvikling af en Velkommen til AB-video, og at fodboldafdelingen inviterer 
naboklubberne med til Gladsaxe Seriecup fodbold 22. juni forud for sommerfesten. 
 
UR tilbød at komme forbi til afdelingsbestyrelsesmøde efter behov.  
 
UR rundede af med at overbringe en lykønskning til Henrik ifm. netop overstået fødselsdag.  

 

  


